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1. Disainibüroo	Iseasi	esindaja	Martin	Pärn	tutvustas	töökeskkonna	analüüsi	tulemusi.	
Teenusepakkuja	 edastab	 raporti	 mustandi,	 mille	 kohta	 saab	 esitada	 täiendus-	 ja	
muudatusettepanekuid.	Lõplik	raport	on	sisendiks	keskusehoone	projekteerijatele.	
	

2. Uue	valla	visuaaliga	uuendamise	korraldamine.	Teatud	hulk	uusi	lippe	(sh	laualipud)	
on	tellitud,	kantseleide	tasemel	on	tegeletud	ka	nt	pitsatite	ja	dokumendiblankettide	
tellimisega	 (volikogu	 otsuste	 vormistamiseks).	 Otstati,	 et	 uue	 visuaaliga	 seotud	
võimalikud	 üritused	 (nt	 lipu	 pühitsemine)	 viiakse	 läbi	 siis,	 kui	 uue	 valla	 valitsus	
(otsustusorganina)	ja	esindusisikud	(vallavanem,	volikogu	esimees)	on	paika	saanud.	

	
3. Ühinemistoetuse	I	osa	taotlemine.	Toimus	arutelu,	otsustati,	et	kui	valimistulemuste	

kinnitamine	 ja	 volikogu	 kokkukutsumine	 ei	 jää	 venima,	 siis	 lülitatakse	 otsus	 uue	
volikogu	 II	 istungi	päevakorda.	Viivituste	korral	 lahendavad	kuni	 tagasiastumispalve	
rahuldamiseni	tegutsevad	vallavalitsused.	
	

4. Arengukava	 ja	eelarvestrateegia	koostamise	 teenusepakkuja	ei	nõustunud	esmases	
lepingu	ülesütlemise	kirjas	väljapakutud	lahendusega	tööde	vastuvõtmise	mahu	osas.	
Esmases	ülesütlemiskirjas	ei	olnud	arengukava	sisu	kohta	käivaid	puudusi	detailselt	
loetletud.	Otsustati,	et	jäädakse	esialgses	ülesütlemiskirjas	väljatoodud	seisukohtade	
juurde	 ning	 lepingupartnerile	 edastatakse	 detailsem	 puuduste	 kirjeldus,	 mis	
põhjendab	tööde	vastuvõtmist	äraütlemiskirjas	väljatoodud	mahus.	

	
5. Erinevate	tunnustamis-	ja	tähistamisürituste	läbiviimise	korraldamine	(nt	tänukirjad,	

aasta	tegu,	jõulude	tähistamine	vms).	Otsustati,	et	selle	aasta	jooksul	on	võimalik	veel	
eraldi	 üritusi	 teha.	 Ühise	 ametiasutuse	 esimene	 ühisüritus	 võiks	 olla	 jaanuaris	
(formaat	täpsustub),	ka	EV	aastapäeva	tähistamine	on	üle-vallaline	(võimalik	varem	
otsustatud	tunnustuste	üleandmine).	

	
	
	


